



SELAMAT HARI KRISMAS



29 Disember 2024 Kebaktian Ahad 8:00 pagi (BMSC)

1 Januari 2025 (Rabu) Kebaktian Tahun Baru: 9:00 pagi.
(Gabungan)



RUMAH TERBUKA BISHOP SEMPENA KRISMAS

Tempat:: Rumah Bishop, Jln McDougal, Kuching Tarikh: 25 Disember 2024

Masa: 12:00 tengahari - 3:00 petang

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.

Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.



Dana Bangunan Gereja



Dana Misi



Pemberian Hari Minggu



Persepuluhan

AKAUN BANK DANA AM GEREJA

Public Bank
3207398133

Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.

DIOCESE OF KUCHING



TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2024

TETAP DIDALAM KRISTUS (YOHANES 15: 5b, 7-8)

PUTIH	HARI KRISMAS	25 DISEMBER 2024
PENGUCAPCARA	The Revd Ron Bunchol	
PENGKHUTBAH	The Revd Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	Yesaya 52: 7-10	Sdri Liba Bikoi
PERJANJIAN BARU	Ibrani 1:1-4	Sdri Franchelle Nicol
INJIL	Yohanes 1:1-14	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Reader Gabriel Henry	
DOA RINGKAS HARI INI		
<p>Allah yang Mahakuasa, Engkau telah mengutuskan AnakMu ke dalam dunia untuk menyerupai kami, dan dilahirkan oleh dara suci: Kami berdoa agar, sebagaimana kami dilahirkan semula, dan telah menjadikan kami anak angkatMu melalui kasih, dapat di perbaharui tiap-tiap hari oleh Roh KudusMu, melalui Yesus Kristus AnakMu Tuhan kami, Dia yang hidup dan memerintah dengaMu, dalam kesatuan Roh Kudus, Allah yang tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.</p>		
DOA SELEPAS PERJAMUAN		
<p>Allah, Bapa kami, sebagaimana FirmanMu telahpun datang di kalangan kami, di dalam AnakMu yang suci di Bethlehem. Semoga cahaya iman tersebut menerangi hati kami dan bersinar di dalam perkataan dan perbuatan kami, melalui Kristus Tuhan kami. Amin.</p>		

